
PROCES VERBAL

încheiat azi, 20 octombrie 2022, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 239 din 29.07.2021.

Prezenţa la şedinţă: 21 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al munitipiului Zalău, dl Călin- 

Cristian Forţ - administratorul public al municipiului Zalău, dna Mariana Cuibuş - 

director Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia Resurse Umane, 
dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dl Vlad Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul 
Primăriei Municipiului Zalău.

Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl 
Claudiu Bujor - director SCM Zalău, dl Marcel Adridan - director SADP Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
municipiului Zalău, în data de 13.10.2022, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău, nr. 1549 din 
13.10.2022, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul 
Sălajului).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 13.10.2022, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl consilier Teodor Bălăjel - preşedinte de şedinţă
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 21 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
In continuare, am consemnat următoarele:

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier loan 

Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Claudiu 

Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Alexandru
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Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier 

Gabriela Olar, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Gheorghe Taloş, dna 

consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier 

Zoltân Takâcs, dl consilier Nicolae Fazakas.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La solicitarea doamnei Secretar general,

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei ordinare a Consiliului local din data de 27 
septembrie 2022,
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată cu participare fizică, a lipsit dl consilier
local Nicolae Fazakas.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.>

^ A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului local din data de 

27 septembrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au lipsit următorii consilieri locali: 
dl consilier Gheorghe Bancea şi dna consilier Gabriela Carmen Olar.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.

9

Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 07 octombrie 
2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au fost prezenţi toţi consilierii 
locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi, împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt,

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 20 octombrie 2022, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii al Consiliului Local al
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Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2022, modificarea listei de investiţii, aprobată 
pentru anul 2022, precum şi aprobarea programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău 
S.R.L., actualizate pentru anul 2022.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local aferent primelor 3 
trimestre ale anului 2022 pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de funcţionare şi 
secţiunea de dezvoltare, execuţia bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, execuţia creditului intern.
3. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Muncipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii Gimnaziale „Comeliu Coposu” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27798 din 12.09.2002, cu valoarea 
lucrărilor de investiţii (reparaţii capitale) „Lucrări de înlocuire geamuri”.
4. Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente serviciilor date în administrarea
5. A.D.P. Zalău şi în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. în baza Proceselor Verbale 
de recepţie la terminarea lucrărilor.
5.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
„Voinicel” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27792 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de reparaţii capitale „Lucrări de reabilitare instalaţie electrică parter 
şi instalare interfon intrarea principală”.
b.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit Nr.
12 Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27782 din 12.09.2002, cu valoarea
lucrărilor de reparaţii capitale: „Reparaţii capitale Grădiniţa nr. 12 - modernizare
poartă acces în curtea instituţiei prin dotarea cu sistem de deschidere-închidere la
distanţă cu motoare şi telecomenzi, confecţionare şi montaj panouri de gard metalic
CPV: 44221310-1- Porţi de acces”.*
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile iulie, august şi septembrie 2022.
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău de domnul Pop Sorin Ciprian.
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a două imobile, terenuri intravilane, 
reprezentând accese carosabile şi parcări la blocuri, situate în zona str. Porolissum şi 
str. Lt. Col. Teofil Moldoveanu.
10. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Zalău nr. 351 din 27.09.2022 privind modificarea listei cuprinzând 
bunurile de retur proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente serviciilor date în 
concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi în administrarea SADP Zalău în baza 
Proceselor Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.
11. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii Gimnaziale „Simion
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Bămuţiu” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 21116 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de investiţii „Proiectare si execuţie lucrări de racordare a reţelei de 
canalizare la corpul de clădire C2 al Şcolii Gimnaziale „Simion Bărnuţiu” Zalău”.
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie si a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 79,79 mc de 
masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău de domnul Vegh Mozes Mihai.
14. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor de retur proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Serviciului de Administrare a 
Domeniului Public Zalău.
15 .Proiect de hotărâre privind administrarea unor spaţii proprietate publică a 
Municipiului Zalău, situate în Piaţa luliu Maniu, clădirea Transilvania Corp A - clădire 
monument istoric.
Ib.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza SF cu 
elemente specifice din DALI, aferentă obiectivului de investiţii „Modernizare coridor 
de mobilitate urbană str. Valea Miţii - str. Mihai Eminescu din Municipiul Zalău”.
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe VI din municipiul Zalău”.
18. Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de uz şi servitute cu titlu gratuit pe 
toată durata de existenţă a capacităţilor energetice, în favoarea Societăţii Distribuţie 
Energie Electrică România S.A., asupra imobilului teren aferent str. Morii, în suprafaţă 
de 28 mp., proprietatea publică a Municipiului Zalău, în vederea realizării lucrării de 
investiţii „Injecţie de putere” str. Morii, Zalău.
19. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei construită din fondurile Agenţiei 
Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Sf Vineri nr. IOD, bloc 
lAIFO, sc.B, ap.4, în favoarea titularului contractului de închiriere.
20. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donaţie, fără sarcini, în domeniul 
public al Municipiului Zalău, a unui imobil identificat cu număr cadastral 67006, oferit 
de proprietarii Nagy Zsolt-Attila şi soţia Nagy Olga-Krisztina, necesar asigurării tramei 
drumurilor publice str. loan Mango şi str. Mihail Sadoveanu.
21. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
315 mp, identificat cu număr cadastral 75757, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Episcopiei şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Zalău.
22. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului necesar înscrierii dreptului de 
proprietate privată al Municipiului Zalău asupra imobilului - teren intravilan, fără 
sarcini, identificat cu număr cadastral 66911, necesar asigurării tramei drumului public 
str. Dr. loan Puşcaş, cu privire la care proprietarii acestuia, Sabou Crăciun şi soţia
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Sabou Mana, au renunţat la dreptul de proprietate şi trecerea acestuia din domeniul 
privat al Municipiului Zalău în domeniul public.
23.Solicitarea nr. 63332 din 12.08.2022 de revocare parţială a H.C.L. nr. 33/28.02.2019 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal modificare reţele 
stradale plan urbanistic zonal Ferma Pomicolă Meseşul”.
24. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu situat în 
Municipiul Zalău, str. Gheorghe Doja nr. 93, bl. Dl 15, ap. B/l/3, în suprafaţă utilă de 
50,12 mp., proprietate privată a Municipiului Zalău, pentru desfăşurarea de activităţi 
specifice organizaţiilor nonprofit.
25. Proiect de hotărâre privind modificarea articolului 2 respectiv actualizarea Anexei 
nr. 2 ale Hotărârii Consiliului local al municipiului Zalău nr. 204/21.06.2022 privind 
rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din
venituri proprii şi subvenţii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru 
anul 2022. ’
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă
lucrărilor de „Modernizare intersecţie Andrei Şaguna”, din Municipiul Zalău, judeţul 
Sălaj.
Diverse

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului de hotărâre la care aveţi 
un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod administrativ şi la 
care nu veţi participa.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — La proiectul de hotărâre numărul 12 nu particip.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 6 şi la proiectul de 
hotărâre numărul 7 nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La proiectul de hotărâre numărul 7 nu particip.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii al Consiliului Local al 
Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2022, modificarea listei de investiţii aprobată 
pentru anul 2022, precum şi aprobarea programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău 
S.R.L. actualizate pentru anul 2022.
Proiectul a fost completat de iniţiator conform Notei de completare a Direcţiei 
Economice nr. 83527/19.10.2022 la Referatul de specialitate nr. 81875/13.10.2022 şi 
Notei de completare nr. 83571/19.10.2022 la Raportul de specialitate nr 
81877/13.10.2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău



Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler — Am văzut că se prevede, la un anumit capitol, reparaţiile 
acoperişului sălii de sport de la Şcoala Gimnazială „Gheorghe Lazăr”; din păcate, şi la 
Şcoala Gimnazială „Comeliu Coposu” sunt probleme şi, probabil, o să fiţi solicitaţi în 
viitorul apropiat să ne ajutaţi.
Având în vedere toată nebunia cu majorarea preţurilor mai ales la electricitate, odată 
cu repararea acoperişului, oare nu s-ar putea face un efort din partea primăriei şi această 
reparaţie să includă şi nişte panouri fotovoltaice care să reducă sau să facă mai 
suportabile costurile cu electricitatea, măcar la Şcoala Gimnazială „Gheorghe Lazăr”? 
Iar, eventual, pe viitor, văzute şi alte situaţii similare.
DI preşedinte Teodor Bălăjel — Domnule consilier, aici este un caz de urgenţă, am 
fost la faţa locului împreună cu colegii de la primărie şi am văzut că sunt probleme de 
infiltrare a apei şi trebuie să intervenim cât mai repede.
Propunerea legată de panourile fotovoltaice este o propunere bună, noi vrem să 
cuprindem, într-un proiect pe fonduri europene, lucrări şi investiţii de acest tip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Legat de cele două săli de sport de la cele două unităţi 
de învăţământ, ele sunt săli identitice, iar situaţia este aceeaşi şi la Şcoala Gimnazială 
„Gheorghe Lazăr , cât şi la Şcoala Gimnazială „Corneliu Coposu”, este o urgenţă, deja 
plouă în săli şi există riscul accidentării copiilor în timpul orelor de sport atunci când 
vremea este nefavorabilă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Aştept să vină solicitarea şi de la Şcoala Gimnazială 
„Comeliu Coposu” şi o să intervenim.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentm? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentm” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 
subvenţii al Consiliului Local al Municipiului Zalău aprobat pentm anul 
2022, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022, precum şi aprobarea
programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. actualizate pentm anul 2022.

*

Se adoptă hotărârea nr. 384
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local proprii primelor 3 
trimestre ale anului 2022 pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de funcţionare şi 
secţiunea de dezvoltare, execuţia bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, execuţia creditului intern.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - Aş dori să întreb doar, acum, cu toţii putem vedea 
procentul mic la secţiunea de dezvoltare şi pe venituri şi pe cheltuieli.
S-a întârziat cu plăţile, nu s-au făcut recepţiile la lucrări sau care ar fi explicaţia, că 
totuşi, suntem în semestrul IV, iar procentul de 15% mi se pare foarte puţin.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Şi pe noi ne îngrijorează procentul respectiv. începând 
din luna mai au crescut preţurile la materialele de construcţii, la materia primă care 
derivă din creşterea preţurilor la energie şi gaz. Constructorii au aşteptat reglementările 
respective care au venit destul de târziu. In şedinţele trecute am aprobat rezerve de 
implementare pe fiecare proiect. Rezerva de implementare este undeva de 23%. 
Săptămânal, avem întâlniri cu constructorii unde analizăm progresul făcut pe fiecare 
şantier. La rândul nostru suntem analizaţi de către Agenţia de Dezvoltare Nord - Vest. 
Am primit asigurări că plăţile lucrărilor se vor face fără probleme.
Străzile din cartierul Sărmaş: str. Crângului, str. Ghioceilor, str. Toporaşilor, toate sunt 
cu probleme de refacere.
DI consilier Iulian Popiţ - Cetăţenii vor să ştie pe când se preconizează că se vor 
demara lucrările la aceste străzi, ca să ştie şi ei când vor putea circula pe acele drumuri. 
Vor să fie informaţi, nu li se spune absolut nimic. Vor să fie informaţi când se vor 
demara aceste lucrări, în iama asta, în primăvară.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Pe drumul judeţean 191C, tot ce înseamnă strada 
Porolissum, Bujorilor, Cetăţii, Moigradului, apreciez că săptămâna viitoare se vor 
termina lucrările de refacere. Am stabilit cu constructorul să intre cu lucrări prin 
proiectul de modernizare.
Dl consilier Alin Guler - Legat de informarea cetăţenilor pe pagina primăriei, la 
secţiunea: „Informaţii de interes public” este secţiunea de lucrări edilitare pe care am 
propus-o eu în urmă cu un an şi ceva, s-a populat respectiva secţiune, chiar acum am 
verificat, poate acolo ar mai trebui intervenit şi trecute şi termenele de finalizare; nu la 
toate secţiunile sunt, acolo poate s-ar putea aduce mici îmbunătăţiri pentm o mai bună 
infonnare a cetăţenilor.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - O să verific ca să fie tot timpul actualizată secţiunea 
respectivă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentm? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului local aferent primelor 3 trimestre ale anului 2022 pe cele două secţiuni, 
respectiv secţiunea de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, execuţia bugetului 
instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, 
execuţia creditului intern.

Se adoptă hotărârea nr. 385

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Muncipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii Gimnaziale „Comeliu Coposu” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27798 din 12.09.2002, cu valoarea 
lucrărilor de investiţii (reparaţii capitale) „Lucrări de înlocuire geamuri”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Mulţumim!>
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Muncipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii 
Gimnaziale „Comeliu Coposu” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27798 
din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de investiţii (reparaţii capitale) „Lucrări de 
înlocuire geamuri”.

Se adoptă hotărârea nr. 386

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4. Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente serviciilor date în administrarea
5. A.D.P. Zalău şi în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. în baza Proceselor Verbale 
de recepţie la terminarea lucrărilor.
Iniţiator: Primaml Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea listei 
cuprinzând bunurile de retur proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente 
serviciilor date în administrarea S.A.D.P. Zalău şi în concesiunea S.C. Citadin Zalău 
S.R.L. în baza Proceselor Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.

Se adoptă hotărârea nr. 387

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
„Voinicel” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27792 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de reparaţii capitale „Lucrări de reabilitare instalaţie electrică parter 
şi instalare interfon intrarea principală”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea 
Grădiniţei cu Program Prelungit „Voinicel” Zalău, în baza Protocolului de administrare 
nr. 27792 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de reparaţii capitale „Lucrări de 
reabilitare instalaţie electrică parter şi instalare interfon intrarea principală”.

Se adoptă hotărârea nr. 388

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit Nr.
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12 Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27782 din 12.09.2002, cu valoarea 
lucrărilor de reparaţii capitale: „Reparaţii capitale Grădiniţa nr. 12 - modernizare 
poartă acces în curtea instituţiei prin dotarea cu sistem de deschidere-închidere la 
distanţă cu motoare şi telecomenzi, confecţionare şi montaj panouri de gard metalic 
CPV: 44221310-1- Porţi de acces”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Florin Morar - La acest proiect nu particip.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - 1 vot - dna consilier Amalia Găvriluţ. 
Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea 
Grădiniţei cu Program Prelungit Nr. 12 Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 
27782 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de reparaţii capitale: „Reparaţii capitale 
Grădiniţa nr. 12 - modernizare poartă acces în curtea instituţiei prin dotarea cu sistem 
de deschidere-închidere la distanţă cu motoare şi telecomenzi, confecţionare şi montaj 
panouri de gard metalic CPV: 44221310-1- Porţi de acces”.

Se adoptă hotărârea nr. 389

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile iulie, august şi septembrie 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Florin Morar - La acest proiect nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La acest proiect nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea drepturilor 
băneşti aferente personalului didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea 
cheltuielilor pentru deplasarea din localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la 
locul de muncă în localitatea de reşedinţă pentru lunile iulie, august şi septembrie 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 390

^ Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău de domnul Pop Sorin Ciprian. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de 
eşalonare a obligaţiilor fiscale de plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău 
de domnul Pop Sorin Ciprian.

Se adoptă hotărârea nr. 391

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a două imobile, terenuri intravilane, 
reprezentând accese carosabile şi parcări la blocuri, situate în zona str. Porolissum şi 
str. Lt. Col. Teofil Moldoveana.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea alipirii a 
două imobile, terenuri intravilane, reprezentând accese carosabile şi parcări la blocuri, 
situate în zona str. Porolissum şi str. Lt. Col. Teofil Moldoveanu.

Se adoptă hotărârea nr. 392

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Zalău nr. 351 din 27.09.2022 privind modificarea listei cuprinzând 
bunurile de retur proprietatea publică a Municipiului Zalău aferente serviciilor date în 
concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi în administrarea SADP Zalău în baza 
Proceselor Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 351 din 27.09.2022 privind 
modificarea listei cuprinzând bunurile de retur proprietatea publică a Municipiului 
Zalău aferente serviciilor date în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. si în

5

administrarea SADP Zalău în baza Proceselor Verbale de recepţie la terminarea 
lucrărilor.

Se adoptă hotărârea nr. 393

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii Gimnaziale „Simion 
Bămuţiu” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27776 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de investiţii „Proiectare şi execuţie lucrări de racordare a reţelei de 
canalizare la corpul de clădire C2 al Şcolii Gimnaziale „Simion Bărnuţiu” Zalău”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

i

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Şcolii 
Gimnaziale „Simion Bămuţiu” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 
27776 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de investiţii „Proiectare si execuţie lucrări 
de racordare a reţelei de canalizare la corpul de clădire C2 al Şcolii Gimnaziale „Simion 
Bămutiu” Zalău”.
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Se adoptă hotărârea nr. 394

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 79,79 mc de 
masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La acest proiect nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire la licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 79,79 mc de masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier 
proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 395
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DI preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău de domnul Vegh Mozes Mihai. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Iulian Popiţ - în principiu, conform Codului Administrativ, art. 39, alin. 
6, toate hotărârile de acest gen cu caracter individual care privesc persoanele trebuie 
adoptate prin vot secret. Am mai avut astăzi pe ordinea de zi o astfel de hotărâre, dar 
solicit ca pe viitor astfel de hotărâri să fie puse într-o şedinţă ordinară cu prezenţă fizică, 
ca să putem vota secret. S-ar putea să le conteste cineva şi să ajungem să fie anulate 
tocmai pentru acest lucru.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - O să analizăm cele spuse de dumneavoastră şi vom 
proceda în consecinţă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de 
eşalonare a obligaţiilor fiscale de plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău 
de domnul Vegh Mozes Mihai.

Se adoptă hotărârea nr. 396

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor de retur proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Serviciului de Administrare a 
Domeniului Public Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor de retur proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Serviciului de Administrare a Domeniului Public Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 397

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind administrarea unor spaţii proprietate publică a 
Municipiului Zalău, situate în Piaţa luliu Maniu, clădirea Transilvania Corp A - clădire 
monument istoric.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.

^ Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind administrarea unor 
spaţii proprietate publică a Municipiului Zalău, situate în Piaţa luliu Maniu, clădirea 
Transilvania Corp A - clădire monument istoric.

Se adoptă hotărârea nr. 398

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Ib.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza SF cu 
elemente specifice din DALI, aferentă obiectivului de investiţii „Modernizare coridor 
de mobilitate urbană str. Valea Miţii - str. Mihai Eminescu din Municipiul Zalău”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice, faza SF cu elemente specifice din DALI, aferentă 
obiectivului de investiţii „Modernizare coridor de mobilitate urbană str. Valea Mitii - 
str. Mihai Eminescu din Municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 399

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
n.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuinţe VI din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.

^ Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

i

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
general, actualizat în baza art. 9, alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, aferent 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuinţe V1 din 
municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 400

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de uz şi servitute cu titlu gratuit pe 
toată durata de existenţă a capacităţilor energetice, în favoarea Societăţii Distribuţie 
Energie Electrică România S.A., asupra imobilului teren aferent str. Morii, în suprafaţă 
de 28 mp., proprietatea publică a Municipiului Zalău, în vederea realizării lucrării de 
investiţii „Injecţie de putere” str. Morii, Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind acordarea dreptului 
de uz şi servitute cu titlu gratuit pe toată durata de existenţă a capacităţilor energetice, 
în favoarea Societăţii Distribuţie Energie Electrică România S.A., asupra imobilului 
teren aferent str. Morii, în suprafaţă de 28 mp., proprietatea publică a Municipiului 
Zalău, în vederea realizării lucrării de investiţii „Injecţie de putere” str. Morii, Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 401

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei construită din fondurile Agenţiei 
Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Sf. Vineri nr. IOD, bloc 
lAIFO, sc.B, ap.4, în favoarea titularului contractului de închiriere.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind vânzarea locuinţei 
construită din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul 
Zalău, str. Sf. Vineri nr. IOD, bloc lAIFO, sc.B, ap.4, în favoarea titularului contractului 
de închiriere.

Se adoptă hotărârea nr. 402

DI preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donaţie, fără sarcini, în domeniul 
public al Municipiului Zalău, a unui imobil identificat cu număr cadastral 67006, oferit 
de proprietarii Nagy Zsolt-Attila şi soţia Nagy Olga-Krisztina, necesar asigurării tramei 
drumurilor publice str. loan Mango şi str. Mihail Sadoveanu.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind acceptarea ofertei de 
donaţie, fără sarcini, în domeniul public al Municipiului Zalău, a unui imobil identificat 
cu număr cadastral 67006, oferit de proprietarii Nagy Zsolt-Attila şi soţia Nagy Olga- 
Krisztina, necesar asigurării tramei drumurilor publice str. loan Mango şi str. Mihail 
Sadoveanu.

Se adoptă hotărârea nr. 403

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
21.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
315 mp, identificat cu număr cadastral 75757, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Episcopiei şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 315 mp, identificat cu număr cadastral 75757, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Episcopiei şi trecerea acestuia 
din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 404

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului necesar înscrierii dreptului de 
proprietate privată al Municipiului Zalău asupra imobilului - teren intravilan, fără 
sarcini, identificat cu număr cadastral 66911, necesar asigurării tramei drumului public 
str. Dr. loan Puşcaş, cu privire la care proprietarii acestuia, Sabou Crăciun şi soţia
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Sabou Maria, au renunţat la dreptul de proprietate şi trecerea acestuia din domeniul 
privat al Municipiului Zalău în domeniul public.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.»
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
necesar înscrierii dreptului de proprietate privată al Municipiului Zalău asupra 
imobilului - teren intravilan, fără sarcini, identificat cu număr cadastral 66911, necesar 
asigurării tramei drumului public str. Dr. loan Puşcaş, cu privire la care proprietarii 
acestuia, Sabou Crăciun şi soţia Sabou Maria, au renunţat la dreptul de proprietate şi 
trecerea acestuia din domeniul privat al Municipiului Zalău în domeniul public.

Se adoptă hotărârea nr. 405

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
23.Solicitarea nr. 63332 din 12.08.2022 de revocare parţială a H.C.L.nr. 33/28.02.2019 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan Urbanistic Zonal modificare reţele 
stradale plan urbanistic zonal Ferma Pomicolă Meseşul”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.>
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
S-au făcut verificări în teren, deoarece am mai avut această solicitare pe ordinea de zi 
în şedinţele trecute, s-au făcut măsurători topografice referitor la zona respectivă, la 
strada Matei Basarab, s-au verificat alineamentele, proprietăţile şi am ajuns la 
concluzia pe care o prezentăm şi în referatul respectiv.
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Dl consilier Alin Guler - Am citit, am recitit solicitarea respectivă şi vă rog să mă 
corectaţi dacă am înţeles bine etapele şi paşii. în anul 2005 sau 2010 s-a aprobat un 
PUZ care prevedea o lăţime a străzii de 15 metri. Familia în cauză care dorea să 
construiască acolo a acceptat să doneze o anumită suprafaţă de teren. Ulterior, Consiliul 
local a redus lăţimea străzii, dar a „uitat” să retrocedeze familiei respective diferenţa 
de teren. Mai mult, se pare că, neretrocedând, cum spune familia respectivă, strada nu 
va mai fi dreaptă cum era proiectată iniţial, deoarece în partea de jos nu se întâmplă 
aceeaşi cedare din partea vecinilor. Nu cred că este bine să creăm acest precedent. Dacă 
Consiliul local de la momentul respectiv decide un lucru, pe urmă să ne răzgândim în 
detrimentul unora şi în favoarea altora. Nu cred că este un mod de lucru care să fie ok. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în anul 2005 a fost primul PUZ în cartierul Meseş în 
care se prevedeau, într-adevăr, reţele stradale. Dezvoltarea urbanistică din zonă, din 
păcate, nu a respectat PUZ-ul din anul 2005.
Au fost nişte inadvertenţe mari acolo şi a trebuit să intervină Primăria Zalău, să 
regândim reţelele stradale de atunci. Trebuie să abordăm echilibrat lucrurile acolo. Axa 
mediană a străzii Matei Basarab din anul 2005 nu este aceeaşi cu axa mediană din PUZ- 
ul 2019.
Dl consilier Alin Guler - Singura deviere este în dreptul parcelei solicitanţilor.
Dl primar Ionel Ciunt - Avem cel puţin două variante de lucru pentru speţa 
respectivă.
Ori demolăm gardurile care sunt deja făcute, iar atunci axul drumului o să fie altfel, ori 
încercăm să corectăm situaţia reală din teren, să o adaptăm la ceea ce vrem să facem pe 
mobilitate, pe căi de acces, respectând şi regulile de siguranţă a circulaţiei în zona 
respectivă.
Cred că o să găsim o soluţie şi cu proprietarul respectiv.
Dl consilier Dan Bercean - Menţionez că sunt 3 proprietari care sunt în cererea 
respectivă.
Dl primar Ionel Ciunt - O să discutăm cu dânşii şi o să încercăm să găsim o soluţie 
ca să fie si ei mulţumiţi.

9 9 9

Realitatea şi reglementările legale care sunt ne impun acest tip de abordare, iar axul 
drumului trebuie să fie proiectat aşa cum este acum în PUZ.
Dl consilier Alexandru Lakatos — Noi, în astfel de cazuri, acceptăm donaţiile. Din 
moment ce acceptăm donaţia respectivă nu ştiu dacă mai este modalitatea juridică de a 
renunţa la donaţie.
Atunci, primăria donează din nou?
Dl primar Ionel Ciunt - Legal, nu avem această posibilitate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Noi am respectat procedurile. Cetăţenii respectivi au 
fost înştiinţaţi, au acceptat, la momentul respectiv, 
încercăm să găsim o soluţie amiabilă.
Dl consilier Iulian Popiţ- La această solicitare nu particip la vot.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Vă supun spre aprobare respingerea solicitării nr. 63332/12.08.2022 şi menţinerea 
Hotărârii de Consiliu Local nr. 33/28.02.2019.
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Cine este pentru? - 16 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 4 voturi - dl consilier 

Dan Bercean, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Zoltân Takâcs, dl consilier Alin 

Guler.
Cu 16 voturi „pentru” a fost respinsă solicitarea nr. 63332/12.08.2022 şi se menţine 
Hotărârea de Consiliu Local nr. 33/28.02.2019.

Se adoptă hotărârea nr. 406

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
24.Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu situat în 
Municipiul Zalău, str. Gheorghe Doja nr. 93, bl. Dl 15, ap. B/l/3, în suprafaţă utilă de 
50,12 mp., proprietate privată a Municipiului Zalău, pentru desfăşurarea de activităţi 
specifice organizaţiilor nonprofit.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.>
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind închirierea prin 
licitaţie publică a unui spaţiu situat în Municipiul Zalău, str. Gheorghe Doja nr. 93, bl. 
Dl 15, ap. B/l/3, în suprafaţă utilă de 50,12 mp., proprietate privată a Municipiului 
Zalău, pentru desfăşurarea de activităţi specifice organizaţiilor nonprofit.

Se adoptă hotărârea nr. 407

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
25.Proiect de hotărâre privind modificarea articolului 2 respectiv actualizarea Anexei 
nr. 2 ale Hotărârii Consiliului local al municipiului Zalău nr. 204/21.06.2022 privind 
rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii şi subvenţii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru 
anul 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
modificarea articolului 2 respectiv actualizarea Anexei nr. 2 ale Hotărârii Consiliului 
local al municipiului Zalău nr. 204/21.06.2022 privind rectificarea bugetului local şi a 
bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii, 
precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 408

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
26.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrărilor de „Modernizare intersecţie Andrei Şaguna”, din Municipiul Zalău, judeţul 
Sălaj.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Iulian Popiţ - Foarte bine că se realizează lucrarea asta, chiar au fost 
multe probleme acolo.
A

Intr-O şedinţă anterioară am solicitat să se reamenajeze intersecţia dintre strada 
Porolissum şi strada Tudor Vladimirescu. S-ar putea să fie probleme acolo, la cum este
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starea drumului. Am înţeles că s-a predat amplasamentul către constructor, dar nu cred 
că o înceapă lucrarea decât anul viitor.
Până atunci cred că s-ar putea interveni şi să se facă acea reamenajare a acelei 
intersecţii.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am solicitat constructorului în şedinţa de progres pe 
care am avut-o ieri cu constructorul, o să ne prezinte graficul de lucrări şi o să insiste 
pe ceea ce aţi spus dumneavoastră
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice aferentă lucrărilor de „Modernizare intersecţie 
Andrei Şaguna”, din Municipiul Zalău, judeţul Sălaj.

Se adoptă hotărârea nr. 409

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Diverse
Dl consilier Dan Bercean - Am unele întrebări legate de S.C. Brantner S.R.L. şi tot 
ce înseamnă deşeurile care trebuie depozitate separat, deşeurile vegetale. Primim saci 
care costă 7 lei/bucata, dar, de ridicat, nu îi ridică nimeni de pe stradă. Nu ştiu dacă 
există sau nu un program, dar nu cred că se pot lăsa la nesfârşit pe marginea drumului. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Este vorba despre deşeurile vegetale, iarbă, nu?
Dl consilier Dan Bercean - Da. Cu ceva timp în urmă au fost acele pubele pentru 
compost, am înţeles că acum sunt contra-cost, nu ştiu care este regula acum.
Cred că ar trebui să vedem cum stau lucrurile, deoarece indiferent ce ne spun dânşii, 
nu cred că se pot lăsa pe marginea drumului. Pe strada Lupului veşnic rămân saci pe 
marginea drumului. Nu cred că este normal acest lucru. Dacă nu vor, haideţi să revenim 
şi să plătim la kilogram.
A doua problemă este legată de legea care s-a dat vis-a-vis de fosele septice, că trebuie 
să anunţăm ca să se facă o statistică. în acest context vreau să îi întreb pe cei de la 
Compania de Apă care au rămas atât de în urmă cu canalizările în oraş, ce se întâmplă, 
ce spunem în aceste cazuri?
Deoarece acolo mă gândesc că putem bifa că am vrea să fim racordaţi, ştiam că o să 
fim racordaţi, dar iată că nu se întâmplă acest lucru.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Referitor la S.C. Brantner S.R.L., vă propun ca, într- 
o şedinţă viitoare, să invităm conducerea care să facă câteva clarificări în ceea ce 
priveşte serviciile oferite.
Pubelele pentru compost sunt gratuite.
Dl consilier Dan Bercean - Aşa am ştiut şi eu, că sunt gratuite; personal, am primit 
gratuit, dar vecinii mei au solicitat şi li s-a spus că sunt contra-cost.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - In ceea ce priveşte fosele septice, atât ştim şi noi cât 
este prezentat în lege.
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Dl consilier Mihai Crişan - După cum bine ştiţi şi dumneavoastră, discuţia pe care 
am aviit-o cu cele două firme care lucrează în Zalău, prioritare sunt zonele unde 
primăria are lucrări de reabilitare a drumului sau o să aibă în viitor. Ştiu că strada 
Lupului nu este prevăzută, momentan, în ceva proiect şi probabil acolo o să se mai 
amâne.
In ceea ce priveşte fosele septice, atâta timp cât canalizarea nu este recepţionată şi nu 
este preluată de către Compania de Apă în exploatare, toţi cetăţenii trebuie să se 
conformeze cererilor în vigoare şi să fie declarate.
Dl consilier Gheorghe Taloş - Vreau să adresez o întrebare Comapniei de Apă şi, 
implicit, domnului consilier Crişan. Pe strada Moigradului, din punctul meu de vedere 
s-ar putea da drumul la canalizare, s-ar putea face o recepţie parţială, ca să nu aşteptăm 
nu ştiu cât timp până se va face recepţia finală.
Dl consilier Mihai Crişan - Noi chiar am făcut recepţii parţiale la mai multe străzi din 
Zalău. Recepţia finală a străzii respective, dar parţială, din contract, nu se face fără viza 
primăriei, ceea ce este şi normal. Dacă reţeaua este funcţională, le preluăm şi dăm 
drumul la contracte. O să verific în ce stadiu este strada Porolissum.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Mai sunt câteva aspecte pe care le pierdem din vedere 
vis-a-vis de reţelele de canalizare. Ele se vor face, problema este de la momentul 
proiectării acelor reţele de canalizare şi până în momentul de faţă au apărut nişte 
transformări. Sunt străzi pe care au fost proiectate reţele de canalizare până la un punct, 
dar au apărut locuinţe noi. Cu ele ce facem?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Cunoaştem situaţia, domnule consilier.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnilor consilieri, legat de problema pe care a riditat-o 
domnul consilier Bancea, noi avem un inventar al tuturor străzilor pe care s-a construit 
de la momentul proiectării reţelelor de canalizare, care a fost proiectat în anul 2010, 
situaţia reală o cunoaştem.
Problema este în felul următor: acolo unde o să putem, o să extindem reţeaua de 
canalizare pe acest proiect care este finanţat prin POIM. Unde nu, o să reuşim să 
extindem din banii care rămân, vom avea un proiect pentru toate aceste capete de străzi, 
să le numesc aşa, pe fonduri europene, şi toată lumea va fi, în final, conectată la sistemul 
de canalizare la care se lucrează acum.
Vis-a-vis de taxe şi impozite, au reducere cei care deja locuiesc în locuinţe, locuinţe 
construite prin asumarea de către proprietari că sistemul de canalizare o să fie cel cu 
fosă septică vidanjabilă. La fiecare autorizare a unei construcţii/locuinţe, dacă nu are 
reţea de canalizare, trebuie să îşi asume, dacă doreşte, dacă nu, mai aşteaptă acest 
sistem de canalizare.
Iar cu solicitarea avizului primăriei legat de ce a spus domnul Taloş, solicitaţi-ne 
domnule Crişan, şi să fiţi sigur că o să răspundem.

^ •

Dna consilier Gabriela Olar - Am o rugăminte; dacă se poate să urgentaţi numirea 
persoanelor în consiliile de administraţie a şcolilor, deoarece este luna noiembrie şi noi 
nu am primit răspuns de la solicitările pe care vi le-am trimis şi ar trebui să numim 
noile consiliile de administraţie.
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A doua problemă; am primit nişte telefoane de la unele şcoli şi de la profesorii de la 
palat; aţi făcut o premiere a elevilor cu rezultate deosebite, ceea ce este foarte bine şi 
sper să menţinem acest lucru.
Insă, aşa cum zicea domnul primar, şi îl citez: „din neştiinţă sau nu ştiu din ce motiv”, 
copiii nu ştiau şi au trecut la rezultate şi rezulatele pe care le-au obţinut la Palatul 
Copiilor, de exemplu, la navomodele sunt 14 premii I la naţională şi sigur că copiii şi 
le-au trecut în palmares, mi se pare normal, însă părerile şi discuţiile, vă transmit, sunt 
doar mesagerul, este că nu este ok să premiăm aşa. Fie premiaţi, anul viitor, şi Palatul 
Copiilor, separat, fie, atunci, nu mai acceptăm aceste diplome care sunt obţinute cu 
profesorii de la palat în portofoliul elevilor care sunt performanţi.
Nu acuz pe nimeni, doar că doresc ca, anul viitor, dacă vor mai fi bani şi se vor mai 
face aceste premieri, fie să fim şi noi premiaţi separat, fie, atunci, să nu se ţină cont, 
pentru că oamenii sunt nemulţumiţi.
Dna director Mihaela Onuţan - în consiliile de administraţie au fost făcute modificări 
acolo unde s-au schimbat consilierii locali; în rest, consiliile de administraţie au rămas 
în aceeaşi structură.
Prin colegele mele, am transmis tuturor unităţilor de învăţământ, inclusiv la Palatul 
Copiilor, Hotărârea de Consiliu Local, inclusiv modificările în ceea ce priveşte 
desemnarea membrilor în consiliile de administraţie, respectiv Dispoziţia domnului 
primar cu membrii din partea domnului primar, reprezentantul primarului pentru 
fiecare unitate de învăţământ.
Eu ştiu că doamna director Cuibuş chiar a participat la dumneavoastră la un consiliu de 
administraţie, recent.
Dna consilier Gabriela Olar - O să verific, iar dacă este greşeala mea, îmi cer scuze. 
Dna director Mihaela Onuţan - O să verific şi eu în paralel cu dumneavoastră.
Dna director economic Mariana Cuibuş - Vis-a-vis de premieri, aceste premieri au 
fost făcute conform legislaţiei, din stimulentul financiar care a fost aprobat de către 
Consiliul local.
Stimulentul financiar este alocat pentru unităţile de învăţământ şi copiii, care sunt 
finanţate din bugetul local. Ieri am avut o întâlnire cu domnii directori de la unităţile 
de învăţământ şi s-au ridicat anumite probleme pe care noi nu le-am cunoscut vis-a-vis 
de aceste participări ale copiilor ca reprezentanţi ai Palatului Copiilor şi în aceste 
concursuri naţionale sau internaţionale. De abia ieri au fost ridicate aceste probleme şi 
ne-am asumat. Domnul primar va fi informat, pentru că ieri nu a fost în unitate când a 
fost această întâlnire şi vom găsi soluţii.
Dacă aceşti copii au dreptul, vor primi şi vom veni în faţa Consiliului local şi vom găsi 
resursele financiare.
La această dată, nu există, legal, această posibilitate. Dar vom face adrese, le-am spus 
şi domnilor directori că vom pregăti o adresă către Ministerul Educaţiei, să se clarifice 
această problemă, deoarece este o problemă de interpretare pe care am aflat-o ieri.
Dl primar Ionel Ciunt - Doamna consilier, noi solicităm numărul şi numele copiilor 
Inspectoratului Şcolar, iar în funcţie de ce am primit de la Inspectoratul Şcolar, am 
premiat.
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Suntem interesaţi să premiem preformanţa.

Dl primar Ionel Ciunt - 11 proiecte, pe care dumneavoastră le-aţi aprobat într-o , 
şedinţă extraordinară şi încă o dată vă mulţumesc că participaţi la aceste şedinţe pe care 
le convocăm doar în situaţii foarte urgente, proiecte care sunt propuse pentru finanţare, 
de fapt, sunt finanţate de către Ministerul Dezvoltării, urmând să semnăm contractul de 
finanţare efectiv. Este vorba despre cererile de finanţare depuse pe „Valul renovării”, 
în cele 11 proiecte intră 5 unităţi de învăţământ, sediul SADP, achiziţia a încă 20 de 

autobuze, sisteme de E-Ticketing şi aşa mai departe. Valoarea totală a lor este undeva 
la peste 30 milioane euro. Sunt proiecte la care contribuţia noastră este zero şi sper că 
vă bucuraţi; noi, conducerea primăriei şi colegii primăriei, suntem foarte bucuroşi 
pentru acest lucru.
30 milioane euro care vin în Zalău din fonduri europene şi care o să schimbe faţa 
oraşului în bine.
Ieri am primit această veste şi suntem bucuroşi pentru această reuşită.

Dl consilier Alin Guler - Felicitări şi din partea mea şi a colegilor pentru reuşită, 
sperăm să o ţineţi tot aşa şi în viitor.
Am depus, în luna ianuarie, un proiect prin care propuneam premierea sportivilor care 
au obţinut performanţe naţionale, europene şi chiar mondiale anul trecut. După 
corecturile solicitate de către compartimentul economic, l-am prezentat şi 
dumneavoastră, şi domnului primar şi domnului viceprimar Fazakas şi, la nivelul 
discuţiilor de atunci, am rămas cu impresia că ar exista disponibilitatea să se realizeze 
şi această premiere.
Revin şi public cu întrebarea dacă sunt sumele necesare pentru o astfel de premiere, ca 
să pot să-i solicit doamnei secretar să îl pună pe ordinea de zi sau dacă sunt obiecţiuni 
sau propuneri din partea primăriei, cum am zis şi atunci, vă rog şi acum să le faceţi şi 
să încercăm să premiem şi sportivii, deoarece şi sportul este important, nu doar 
olimpiadele, şi aceşti copii merită atenţie din partea noastră.
Dl primar Ionel Ciunt - Noi am premiat de la unităţile de învăţământ inclusiv 
sportivii. Şi sportul de echipă, au fost căpitanii de la volei, de la baschet şi de la fotbal 
şi au primit un stimulent financiar cu ocazia premierii pe care am avut-o în această sală. 
Pe de altă parte, cluburile sportive private intră într-un program de finanţare din partea 
primăriei, nu mai ştiu exact suma pe care am dat-o în acest an, şi acest tip de sprijin 
este tot pentru sport.
Clubul nostru sportiv care are mulţi sportivi care au performanţă şi nu i-am premiat. 
Am apreciat că facilităţile pe care le are clubul sportiv: echipament gratuit, deplasare 
gratuită, antrenamente gratuite sunt tot un sprijin pentru sportul de masă din municipiul 
nostru.
Din păcate, astăzi, domnule consilier, nu avem resursa financiară care ar putea să 
onoreze solicitările de premiere din proiectul despre care vorbiţi, dar nu spunem nu, 
dacă vom găsi resursa financiară până la sfârşitul anului, o să premiem sportivii.
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Suntem într-o situaţie destul de complicată din punctul de vedere al asigurării 
utilităţilor ale unităţilor de învăţământ, iar rezervele pe care le avem din diferite 
finanţări pe care nu am reuşit sau nu au reuşit să se finalizeze, inclusiv la cheltuieli de 
personal avem o rezervă de bani pe care o să o folosim cu prioritate în ceea ce înseamnă 
asigurarea căldurii şi a tot ceea ce este necesar în unităţile de învăţământ pentru un act 
educaţional de calitate.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 

şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
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